

本刊专稿

省域开放大学创办视域下的学科建设策略研究 肖俭伟(1)

开放大学论坛

整体推进天津开放大学高质量转型发展研究

——基于部分开放大学(广播电视大学)的调研 ... 天津广播电视大学“十四五”规划编制调研组(8)

数字化时代开放大学转型发展初探 陈再辉(12)

开放远程教育

在线学习资源采纳行为多源影响因素实证研究 杨丽娜 等(16)

远程开放教育网络教学团队建设的探索与实践 龙 嘉 等(23)

我国远程教育学习资源的现状与高质量发展研究 张文涛 李慧娟(28)

基于国家开放大学学习网的教学优化探索 黄博翔 高应婵(32)

教学研究

学习交互活动融合：在线课程建设理念与实践

——以通用管理能力(个人与团队)课程为例 赵 倩 高 丽(38)

英语阅读课程多模态教学模式的构建 杨培华(42)

基于远程教育的跨文化交际英语口语教学研究 胡毅丽(46)

职业教育与培训

基于 SWOT 分析的高职骨干专业建设思考

——以常州纺织服装职业技术学院国际经济与贸易专业为例 左武荣(50)

非学历教育网络培训模式的实践与创新 万 拓(55)

学分银行

智慧职业教育学分银行网络信息服务平台建设研究 吴楚婷 等(60)

教育观察

非物质文化遗产传承在高校教育中的意义与实践探索 张翌翌(67)

非物质文化遗产传承与专业人才培养融合研究 姚 燕(71)

年度总目录

《天津电大学报》2020 年 1-4 期总目录 (75)

Main Contents

Special Feature

Research on Discipline Construction Strategy from the Perspective of Provincial Open University Construction Xiao Jianwei(1)

Open University Forum

Research on the Overall Promotion of High Quality Transformational Development of Tianjin Open University Research Group(8)
On the Transformational Development of Open University in the Digital Era Chen Zaihui(12)

Open and Distance Education

An Empirical Study on Multi-Source Influencing Factors of Online Learning Resource Adoption Behavior Yang Lina(et. al.)(16)
Exploration and Practice of Network Teaching Team Construction in Open and Distance Education Long Jia(et. al.)(23)
Current Situation and High Quality Development of Distance Education Learning Resources in China Zhang Wentao(et. al.)(28)
Exploration of Teaching Optimization Based on National Open University Learning Network Huang Boxiang(et. al.)(32)

Teaching and Research

Learning, Interaction, Activity and Integration: Concept and Practice of Online Curriculum Construction Zhao Qian(et. al.)(38)
The Construction of Multimodal Teaching Mode in English Reading Class Yang Peihua(42)
On Oral English Teaching of Cross-Cultural Communication Based on Distance Education Hu Yili(46)

Vocational Education and Training

Thoughts on the Construction of Backbone Majors in Vocational Colleges Based on SWOT Analysis Zuo Wurong(50)
Practice and Innovation of Network Training Mode of Non-diploma Education Wan Tuo(55)

Credit Bank

Research on the Construction of Credit Bank Network Information Service Platform of Smart Vocational Education Wu Chuting(et. al.)(60)

View on Education

Significance and Exploration of Intangible Cultural Heritage Inheritance in Colleges and Universities Zhang Zhaozhao(67)
Research on the Integration of Intangible Cultural Heritage Inheritance with Professional Talents Cultivation Yao Yan(71)

Annual General Contents

General Contents of *Journal of Tianjin Radio and Television University* (Vol.1-4, 2020) (75)